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09/12/2022 Sommollet 
 

Mollet, pendent de crear tres àrees 
de promoció econòmica als polígons 
 
L'Agrupació d'Industrials del Baix Vallès i l'Ajuntament de Mollet 
treballen per crear Àrees de Promoció Econòmica Urbana 
(APEU), òrgans conjunts de gestió i finançament als polígons de 
Can Magarola, Can Prat Nord i Can Prat Sud 
El 2020, el Parlament de Catalunya aprovava la Llei de les Àrees 
de Promoció Econòmica Urbana (APEU). La normativa té com a 
objectiu implantar un model de gestió a les zones d'activitat 
empresarial com els polígons, amb què administracions 
públiques com els ajuntaments i empreses vagin de bracet tant 
pel que fa a la gestió com al finançament d'aquestes zones. 
Millores urbanístiques, manteniment de carrers, seguretat, 
enllumenat, i fins i tot construcció d'equipaments, són alguns 
dels exemples d'actuacions que es poden gestionar per mitjà de 
les APEU, un model que implica el teixit productiu tant en les 
decisions com en el finançament de les accions a desenvolupar. 
"Una entitat cogestionada entre el sector privat i el públic és molt 
més àgil a l'hora d'actuar", considera Demián Pau Tabbia, 
advocat i secretari general adjunt de l'Agrupació d'Industrials del 
Baix Vallès (AIBV), qui afirma que les APEU poden "facilitar 
l'execució de millores als polígons que, ara per ara, els 
ajuntaments no estan realitzant com caldria", diu Tabbia. 
Precisament, l'associació baixvallesana ha iniciat els tràmits per 
constituir dos APEU a Mollet, les de Can Prat Nord i Can Prat Sud. 
Per la seva part, l'Ajuntament en vol promoure una altra 
d'aquestes àrees a Can Magarola.    
Tràmits per a la constitució 
Per crear una APEU cal delimitar primer l'àrea i censar les 
empreses que s'hi inclourien, que seran les que votin la 
constitució de l'òrgan. El grup promotor ha de presentar uns 
estatuts, un pressupost, un pla de treball i una proposta de 
conveni de col·laboració amb l'Ajuntament, un document que, 
entre altres, ha de determinar quina serà l'aportació econòmica 
de cadascuna de les parts. En aquest procés també es presenta 
la proposta de quotes que hauran d'abonar els empresaris i que 
es calcula en funció dels metres quadrats de les naus industrials 
que ocupen. "Estem proposant pressupostos no molt elevats 
perquè empreses i Ajuntaments s'hi vulguin implicar", explica 
Tabbia, qui avança que en el cas de les APEU de Mollet s'està 
plantejant que el Consistori es faci càrrec de la meitat del 
finançament de les actuacions proposades. 
En aquest sentit, Josep Monràs, regidor coordinador de l'Àrea de 
Desenvolupament Econòmic i Innovació de l'Ajuntament de 
Mollet, assegura que la voluntat del govern municipal és 
"participar en totes les APEU que es constitueixin", i que, en el 
cas que no tiressin endavant, el compromís és "seguir amb els 
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convenis de col·laboració per al manteniment dels polígons que 
ja tenim amb l'AIBV", indica Monràs. De fet, el ple del passat mes 
d'octubre, l'Ajuntament va aprovar una modificació 
pressupostària per poder aportar 15.000 euros a l'APEU de Can 
Prat Nord –àrea on Marcilla i Cartonajes Miralles són les 
indústries més grans–, que és la que té la tramitació més 
avançada. Les APEU de Can Prat Nord i Sud s'han aprovat 
inicialment i es preveu que al gener les empreses votin la 
constitució de l'ens gestor, per al qual només es necessita el 
suport d'una majoria qualificada –no cal unanimitat–. Un cop 
constituït, totes les empreses dins de l'àrea delimitada tenen 
l'obligació de pagar les quotes acordades. 
En el cas de Can Prat Sud –des de Santos Jorge fins al final del 
carrer Bilbao–, Tabbia reconeix que poden haver més dificultats 
per engegar el projecte d'APEU, per la incertesa de com pot 
afectar el futur Pla d'Ordenació Urbanística Municipal (POUM). 
"Hi ha cert neguit de les empreses perquè es preveu ampliar 
l'amplada del carrer i això afectaria diverses activitats", explica 
Tabbia. 
Pel que fa a l'APEU que promou l'Ajuntament a Can Magarola, 
amb la col·laboració també de l'AIBV, es troba en fase de 
consulta (informació a les empreses) i suposa, segons Monràs, 
una "major complexitat" pel nombre d'activitats implicades i la 
seva tipologia, amb grans empreses com Arkema, Euromed o 
Idneo. 
L'APEU del Sector autopista de Parets, el més avançat 
Una altra de les APEU que està promovent l'AIBV és la del Sector 
Autopista de Parets, que és la més avançada. La Junta de Govern 
de Parets aprovava a finals d'octubre el projecte de constitució 
d'aquesta APEU, després que a l'agost els industrials entressin 
una instància a l'Ajuntament per a la seva creació. La proposta 
inclou un pla de treball per executar en quatre anys per incidir 
en àmbits com la neteja, el manteniment, la fibra o la vigilància. 
Perquè la iniciativa pugui reeixir, haurà de ser ratificada pels 
industrials del polígon del Sector Autopista. Per la seva part, el 
Consistori haurà d'aprovar una ordenança municipal per poder 
fer efectiva la recaptació de les quotes a les empreses. El regidor 
de Promoció Econòmica, Toni Fernández, avançava en el ple de 
novembre que, si finalment es constitueix l'APEU, "l'Ajuntament 
posarà més del 50% de l'aportació econòmica". La setmana 
passada, una desena d'empresaris es reunien amb l'AIBV i 
representants municipals per rebre informació sobre el projecte. 
 

  
28/11/2022 Sommollet 
 

Mollet aprova el pressupost 
municipal més alt del mandat 
 
Les subvencions d'altres administracions com els Next 
Generation impulsen els comptes que arriben als 84,6 milions 
d'euros 
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L'Ajuntament ha aprovat el pressupost municipal per a l'any que 
ve, l'últim del mandat, amb la xifra més alta dels darrers quatre 
anys: 84,6 milions d'euros de pressupost consolidat –que inclou 
els organismes autònoms i empreses municipals. 
Uns pressupostos que preveuen un increment dels ingressos 
sobretot per l'aportació d'altres administracions i també una 
major despesa que haurà de fer front a l'augment de preus de 
l'energia i a la pujada de sous de la plantilla municipal. 
Pel que fa als comptes de l'Ajuntament, se situen en 78 milions 
d'euros, una quantitat que creix en 11,2 milions d'euros respecte 
al pressupost de l'any anterior (un 16,7% més), per la previsió 
d'augment d'ingressos, provinents principalment, de 
transferències i ajuts d'altres administracions. En aquest sentit, 
les transferències de l'Estat, la Generalitat i la Diputació creixen 
un 10% i se situen en 26,8 milions. Una altra partida d'ingressos 
que augmenta, un 56%, és la d'ingressos de capital gràcies als 
Fons Next Generation de mobilitat, un ajut de l'Agència de 
Residus de Catalunya i els ajuts de la Diputació de Barcelona per 
finançar el projecte Mollet Solar.   
D'altra banda, tot i l'acord d'enguany per congelar els tributs 
locals –que suposen una important font d'ingressos a les arques 
municipals–, i la reducció prevista dels ingressos per plusvàlues, 
es preveu un increment d'ingrés per l'Impost d'Activitats 
Econòmiques (IAE) i l'Impost de Construccions, Instal·lacions i 
Obres (ICIO) provinents de tasques d'inspecció.   
Pel que fa a les despeses, més enllà de l'acció de govern 
municipal, l'Ajuntament molletà haurà de fer front a 
l'encariment de la factura energètica i a l'augment de sous d'un 
6,1% acordat amb els treballadors municipals, una partida que 
arriba als 20,6 milions d'euros. La despesa energètica dels serveis 
municipals que preveu l'Ajuntament de cara a l'exercici 2023 
incrementa 1,5 milions d'euros, a conseqüència de l'encariment 
dels costos de l'electricitat i el gas. Amb tot, el govern local 
espera poder eixugar part d'aquesta despesa amb el 
desplegament del projecte de plaques solars a equipaments 
Mollet Solar. Si les instal·lacions estan a ple rendiment al juliol, 
l'executiu molletà preveu que es podrien estalviar uns 240.000 
euros de la factura elèctrica municipal. 
 
 

 
     

 
30/11/2022 Somvallès 
 

Coca-Cola aposta per recuperar 
l'envàs de vidre en l'hostaleria 
 
Coca-Cola ha iniciat un pla per impulsar des de la planta de 
Martorelles, l'envàs de vidre en l'hostaleria. El pla es basa en tres 
pilars: fer créixer els hostalers a través de la varietat de 
productes i mides, que cobreixen totes les ocasions de consum; 
millorar l'experiència per als consumidors, i apostar per la 
sensibilitat d'aquest envàs. 
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Coca-Cola aposta per impulsar el vidre com a format idoni en el 
canal hostaleria on juga un rol fonamental i compleix un paper 
clau", ha explicat José Gómez, director de vendes de l'Àrea Este 
de Coca-Cola Europacific Partners Iberia.  En aquest sentit, José 
Gómez ha afegit que "es converteix en l'envàs més sostenible per 
aquest moment de consum gràcies a ser retornable i comptar 
amb 25 "vides" de mitjana abans de ser reciclat, el que equival a 
una mitjana de 6 anys".  
Segons un estudi de Conecta fet per a Coca-Cola, el 80% dels 
consumidors prefereixen envàs de vidre quan van a un 
establiment hostaler, i en destaquen d'ell la seva qualitat, 
l'experiència i sostenibilitat. En aquest sentit, des de la 
multinacional consideren l'envàs com el més sostenible per 
l'hostaleria per la seva circularitat, ja que és reciclable i 
retornable, amb la qual cosa Coca-Cola el recull, el retorna a les 
seves fàbriques i el torna a omplir. 
Així mateix, segons l'últim informe de sostenibilitat de Coca-Cola 
a Espanya, el 91% del vidre que produeix la companyia és 
retornable. 
 
 

 

 

30/11/2022 Vallès Visió 
 

Les obres de l’estació Mollet – Sant 
Fost estaran acabades el pròxim estiu 
 
La mobilitat va ser una de les qüestions que es van tractar 
a l’entrevista amb l’alcaldessa de Mollet, Mireia Dionisio, que 
va emetre Vallès Visió. Dionisio  va explicar quan entrarà en 
vigor el nou contracte de servei de neteja, quan 
serà una realitat el projecte Moller Solar i com evolucionen les 
obres de l’estació de tren de Mollet-Sant Fost. 
 
LINK NOTÍCIA 
 
 

 
  

 

 
14/11/2022 Sommartorelles 
 

Montornès aprova un pressupost de 
28,3 milions d’euros, el més alt de la 
seva història 
 
El ple de Montornès aprova el pressupost municipal de l’any 
2023. Amb un import de 28 milions 300 mil euros, es tracta del 
pressupost més alt de la història del municipi. 
De tot el pressupost de Montornès, l’Àrea amb la despesa més 
elevada és la de Territori, la que dedica els seus recursos al 
manteniment dels espais públics i els equipaments municipals, 
aquí l’ajuntament destina el 31% del total. La segona, on el 
consistori inverteix més diners, un 26%, és a l’Àrea d’Acció Social. 
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Dels 28.300.000 euros, l’equip de govern local dedicarà 2,5 
milions a les inversions. Un 60% d’aquests aniran destinats a la 
via pública. També hi haurà inversió per continuar millorant 
l’enllumenat, els centres escolars i els equipaments municipals. 
El PSC, Ciutadans, PP i Montornès per la República han votat en 
contra d’aquests comptes. 
El govern, però defensa els comptes i la qualitat dels serveis 
públics que s’ofereixen al municipi. 
Ni Esquerra Republicana ni el regidor no adscrit, Lluís Ramos, han 
votat aquest pressupost perquè no eren presents al ple. 
 
LINK NOTÍCIA 
 

  
02/12/2022 El Periodico 
 

Arrenquen a Mollet les primeres 
accions finançades amb els 
fons Next Generation 
 
Aquesta setmana han començat a Mollet (Vallès Oriental) dues 
de les obres finançades amb els fons Next Generation de la Unió 
Europea: la millora d'accessibilitat de 97 passos de vianants i el 
carril bici en el polígon Industrial de Ca Magarola. 
Totes dues accions són les primeres actuacions d'un projecte de 
mobilitat més gran que es finançarà amb els més de 2 milions 
d'euros aprovats pel Ministeri de Transports, Mobilitat i Agenda 
Urbana (MITMA) del Govern Espanyol. 
 
En concret, la millora d'accessibilitat dels 97 passos de vianants 
ha suposat una inversió de 477.740 euros i l'ampliació del carril 
bici en Ca Magarola 48.773 euros. 
 
Per a l'alcaldessa de Mollet, Mireia Dionisio Calé, “l'inici 
d'aquestes obres és una molt bona notícia per a Mollet perquè 
ens permeten fer un pas endavant en les inversions que tenen 
com a objectiu la millora de l'accessibilitat i mobilitat sostenible 
a la ciutat i fem un pas de gegant per a fer de Mollet una ciutat 
100% accessible”. 
 

  
22/11/2022 El Periódico 
 

Grifols celebra mig segle de vida a 
Parets del Vallès 
 
La planta industrial de Grifols del Polígon Llevant de Parets 
(Vallès Oriental) va celebrar, el 10 de novembre, l'aniversari dels 
50 anys en el municipi. L'acte va tenir lloc en les seves 
instal·lacions que van acollir la presentació d'una exposició amb 
motiu de l'aniversari sota el títol 'Parets, 50 anys de la primera 
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gran fàbrica', una visita a la planta de fraccionament i dosatge 
d'albúmina i, finalment, els parlaments per a culminar la 
commemoració de la celebració. 
 
A l'acte van assistir l'alcalde de Parets del Vallès, 
Francesc Juzgado, la vicealcaldessa, Casandra Garcia, el segon 
tinent d'alcaldia, Francesc de la Torre, i la regidora d'Urbanisme, 
Rosa Martí, per part d'Ajuntament de Parets. D'altra banda, 
l'acte també va comptar amb la presència dels consellers 
delegats de Grifols, Raimon Grifols i Víctor Grifols, al costat 
d'altres autoritats de l'empresa; de l'alcaldessa de Lliçà de Vall, 
Marta Bertran; el director general de la Unió Empresarial 
Intersectorial (UEI), Joaquim Colom, i la subdirectora general de 
la UEI, Susana Berenguel. 
 

 
 

 

 
25/11/2022 Ajuntament de Sant Fost 
 

Mesures extraordinàries per situació 
de sequera 
 
Degut al dèficit de precipitació que estem tenint des del 2020, 
amb 9 trimestres consecutius secs, les reserves dels 
embassaments de Catalunya han començat a disminuir 
significativament, també degut a les elevades temperatures 
anormals per aquesta època de l’any, fins a arribar a 
unes reserves actuals del 33% 
Per aquest motiu, i per tal de prevenir futures restriccions 
d’aigua, l’Agència Catalana de l’Aigua (ACA) ha decretat mesures 
generals i específiques que cal seguir per reduir el consum 
d’aigua en diferents àmbits. Aquestes mesures s’han indicat en 
detall al BAN municipal signat per l’Alcaldessa de Sant Fost de 
Campsentelles, que podeu trobar adjunt al web municipal. 
Us adjuntem també una infografia de l’ACA que indica les 
restriccions i prohibicions principals d’ús d’aigua que cal seguir. 
 
LINK ACA 
 
Tenint en compte l’estat d’alerta actual, us demanem que 
reviseu possibles  fuites  d’aigua  i/o  degoteigs,  així com aplicar 
d’altres mesures  que evitin  un  consum  d’aigua excessiu. 
 

 


